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L'Institut Pere Borrell de Puigcerdà reclama 

al departament més inversions a l’edifici 

L'Institut de secundària Pere Borrell de Puigcerdà reclama al 
departament d'Ensenyament més inversions al centre. L'edifici 
data del 1942 i, tot i que s'han anat fent diverses actuacions de 
millora, des de la direcció consideren que cal redissenyar tot 
l'espai  

L'Institut de Secundària Pere Borrell de Puigcerdà reclama al Departament 
d'Ensenyament més inversions al centre. L'edifici data del 1942 i, tot i que s'han 
anat fent diverses actuacions de millora, des de la direcció consideren que cal 
redissenyar l'espai per tal de disposar d'unes instal·lacions més modernes i 
adaptades a la normativa actual. 

Pel que fa al pressupost que reben els centres públics cada curs, des de 
l'institut puigcerdanenc creuen que en el seu cas és insuficient. 

La direcció ha aprofitat la visita del Director General de Centres Públics del 
Departament d'Ensenyament, Simó López-Xirau, i del director dels Serveis 
Territorials de l'Alt Pirineu i Aran,  Ramon Jordana, per fer-los arribar aquestes 
peticions. El motiu de la trobada ha estat l'actuació de millora que s'està fent a 
la coberta, uns treballs pressupostats en prop de 600.00 euros i que es 
finançaran amb fons europeus.  

Més enllà de la coberta, des de la direcció de l'Institut de Secundària han 
demanat també uns vestuaris a la sala de gimnàs on els alumnes puguin 
canviar-se o dutxar-se després de fer activitat física. I seguint en la línia de 
millorar l'eficiència energètica de l'edifici, volen que es renovin les finestres que 
encara hi ha d'origen, que representen més del 50% del total. 
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